
 
 
 

Zápis 
            ze 7. řádného zasedání Akademického senátu FSI 

VUT v Brně dne 20. 9. 2018 
 
 
 

Místo konání: zasedací místnost děkana FSI VUT v Brně 
Čas konání: 14:00 – 15:40 
Přítomni: dle prezenční listiny (celkem 30 členů AS FSI VUT) 
Omluveni: Blecha, R. Popela, Juračka, Knoflíček, Spousta, Prášek 
Neomluveni: - 
Hosté: děkan doc. Katolický, proděkani prof. Křupka, doc. Fuis a Ing.          

Bednář, tajemník fakulty Ing. Tesař 
Zasedání řídil: prof. Štětina 

 
 

Program: 
1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 6. řádného zasedání, plnění 

usnesení 
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií 
4. Předání osvědčení novému členu senátu Ing. Pavlu Hrabcovi 
5. Schválení zapojení senátorů ve stálých komisích AS FSI 
6. Volba volební komise  
7. Volba předsedy AS FSI 
8. Volba předsedy studentské komory AS FSI 
9. Volba předsedů stálých komisí související se změnami viz body 7 a 8 
10. Projednávání  směrnic “Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v NMS programech v ak. r. 2019/2020” a “Pravidla pro přijímací řízení a 
podmínky pro přijetí ke studiu v BS programech v ak. r. 2019/2020” 

11. Předložení  směrnice “Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 
studiu v DS programech v ak. r. 2019/2020” 

12. Informace o výběrových komisích konaných mezi 6. a 7. zasedáním 
13. Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení 
14. Schválení termínu a programu příštího zasedání 25. 10. 2018 (22. 11. a 13.             

12.) 
15. Různé 

 
Zasedání zahájil a řídil prof. Štětina a požádal senátory o souhlas s řízením tohoto              
zasedání. 
Hlasování: pro:  26 proti: 0 zdržel se: 0 
 
Představení přizvaných účastníků jednání 
 
Prof. Štětina přivítal děkana fakulty doc. Katolického, proděkany prof. Křupku, doc. Fuise            
a Ing. Bednáře a tajemníka Ing. Tesaře. 
 
ad 1) Volba skrutátorů 
 
Návrh skrutátorů: Ing. Ramík, Bc. Belza 
Hlasování: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0 
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ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 6. řádného zasedání,           
plnění usnesení 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje předložený program 7. řádného zasedání. 
Hlasování: pro: 26  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Kontrola zápisu:  
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 6. řádného zasedání ve znění ze dne 20. 9. 2018. 
Hlasování: pro: 27  proti: 0 zdržel se: 2 
 
Plnění usnesení: Úkolem byla účast ve výběrových komisích, toto bude předmětem           
samostatného bodu jednání. 
 
 
ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií 
 
Děkan: 
- Do prvních ročníků bylo zapsáno: do BSP 1126 studentů (o cca 200 více než minulý               

akademický rok), do NMSP 636 studentů a do DSP 55 studentů. 
- Byla podána institucionální akreditace, během listopadu navštíví hodnotící komise         

VUT, závěr je očekáván v průběhu ledna. Již podané akreditace získala fakulta na             
10 let. 

- Zpráva hodnotící komise EUA je k dispozici na webu VUT. 
- Byla vyhodnocena anketa Nejlepší pedagog, nejvíce bodů získali: pro BS Ing. Petr            

Dvořák, Mgr. Hoderová a doc. Jan, pro NMS prof. Druckmüller, doc. Pospíšil a Ing.              
Hejčík. 

- Nadále nebude možné vyplácet ceny pro absolventy (cena děkana apod.), pokud           
rozhodnutí o udělení ceny přijde po státní závěrečné zkoušce. 

- Vyšlo hodnocení v pilíři I, FSI má jako jediná na VUT jeden výsledek hodnocený 1.               
Podle pana děkana má FSI i další výsledky na velmi dobré úrovni, důvodem, proč              
neobdržely lepší hodnocení je popis výsledků - autoři neuvádí mezinárodní dopad, a            
dohledatelnost záznamů. 

- Probíhají kontroly projektů z MF (v současné době na projekt SPIL), jedním z             
požadavků je kontrola docházky dle Zákoníku práce. 

- Byla uzavřena centrální smlouva s Akademií věd o spolupráci v doktorských           
studijních programech, v současné době se řeší dílčí smlouvy s jednotlivými ústavy. 

 
Tajemník: 
- Začíná přejímka stavby rekonstrukce střech objektů C. 
- 24. 9. proběhne předání stavby rekonstrukce poslucháren a děkanátních učeben,          

audiovizuální technika bude zatím spuštěna v základním nastavení do doby dodání           
celého programu. 

- Rekonstrukce parkoviště vedle A6 bude ukončena cca v polovině října. 
- Parkoviště před A1: pozemek blokující výstavbu má již FSI v pronájmu, je zahájeno             

stavební řízení. 
- Vláda schválila rozpočet a program reprodukce majetku VŠ, žádosti bude možné           

podávat od ledna. 
 
Prof. Štětina: 
- Proběhlo výjezdní zasedání AS VUT, na kterém se projednávaly převážně studijní           

záležitosti, dále se diskutovalo o informačním systému a s ním souvisejícím systému            
hodnocení VaV. 
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RNDr. Popela: 
- Informace zaslané před zasedáním se týkaly rozpočtu VŠ. 

 
 

 ad 4) Předání osvědčení novému členu senátu Ing. Pavlu Hrabcovi 
 
Doc. Brandejs předal osvědčení Ing. Hrabcovi, který nastoupil po S. Leškovi. 
 
 
ad 5) Schválení zapojení senátorů ve stálých komisích AS FSI 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje zapojení senátorů Ing. Pavla Hrabce a Bc. Sáry Navrátilové             
ve Studijní komisi AS FSI.  
 
Hlasování: pro: 28 proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 6) Volba volební komise 

 
Návrh na složení volební komise: Ing. Roupec, doc. Brandejs, Ing. Konečná. 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje volební komisi pro volbu předsedy AS FSI a předsedy             
studentské komory AS FSI.  
 
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 7) Volba předsedy AS FSI 
 
Kandidátní listina: 
doc. Tomáš Návrat 
 
Výsledek hlasování:  
vydaných lístků: 30 odevzdaných lístků: 30 pro doc. Návrata: 27    neplatných: 3 
 
Doc. Návrat poděkoval senátorům za důvěru a pověřil prof. Štětinu řízením tohoto            
zasedání. 
 
 
ad 8) Volba předsedy studentské komory AS FSI 
 
Kandidátní listina: 
Bc. Petra Kosová 
 
Výsledek hlasování:  
vydaných lístků: 11 odevzdaných lístků: 11     pro Bc. Kosovou: 11 

 
 
ad 9) Volba předsedů stálých komisí související se změnami viz body 7 a 8 
 
Volba předsedy finanční komise: 
Kandidátní listina: 
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prof. Josef Štětina 
 
Výsledek hlasování:  
vydaných lístků: 30    odevzdaných lístků: 30     pro prof. Štětinu: 29    neplatných: 1 
 
 
ad 10) Projednávání směrnic “Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro           
přijetí ke studiu v NMS programech v ak. r. 2019/2020” a “Pravidla pro             
přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v BS programech v ak. r.              
2019/2020”  
 
Ing. Bednář informoval senátory, že podle nového Statutu VUT musí být směrnice pro             
přijímací řízení schválené 4 měsíce ale před datem ukončení podávání přihlášek a je tedy                   
ještě čas k jejich dopracování a provedení úprav souvisejících s akreditacemi, změnami v             
přijímacím řízení apod. 
Studijní komise se směrnicemi průběžně zabývá a podává proděkanovi své připomínky. 

 
 

ad 11) Předložení směrnice “Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro           
přijetí ke studiu v DS programech v ak. r. 2019/2020” 
 
Prof. Křupka uvedl, že ve směrnici není žádná podstatná změna, směrnice byla zaslána             
senátorům k připomínkování před zasedáním. 

 
Usnesení: AS FSI ukládá komisím pro vědu a výzkum a studijní projednat směrnici             
“Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DS programech v ak. r.                
2019/2020” 
 
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 0 

 
 

ad 12) Informace o výběrových komisích mezi 6. a 7. zasedáním 
 
Mezi 6. a 7. zasedáním se uskutečnila řada výběrových komisí, kterých se zúčastnili             
členové AS FSI: 

ÚMTMB Ing. Ramík 
ÚK doc. Pantělejev 
ÚFI Mgr. Hoderová 
ÚM doc. Návrat 
NETME SPIL doc. Charvát 
ÚMVI doc. Brandejs  

 
Usnesení: AS FSI bere na vědomí informaci o účasti zástupců AS FSI ve výběrových              
komisích na zaměstnance FSI VUT v Brně. 
 
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 0 

 
 
ad 13) Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení 
 
Uskuteční se výběrové řízení na několik míst odborných asistentů a výzkumných           
pracovníků v Laboratoři přenosu tepla a proudění. 

 
     Nominace: Mgr. Hoderová  
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Usnesení: AS FSI schvaluje účast Mgr. Hoderové ve výběrové komisi na výběr            
pracovníků LPTP. 
 
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 14) Schválení termínu a programu příštího zasedání 
 
Návrh termínu 8. zasedání je čtvrtek 25. 10. 2018 v Zasedací místnosti děkana. 
Program: projednávání směrnic pro přijímací řízení, diskuze s ředitelkou KaM,          
samohodnotící zpráva.  
 
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 0 
 
Možnost konání dalších zasedání je 22. 11. a 13. 12. 

 
 

ad 15) Různé 
 
Doc. Pantělejev upozornil, že menza není schopna reagovat na zvýšený počet strávníků,            
nabídka jídel je brzy vyčerpaná, aniž se vedoucí pracovník stará o její doplnění. 
Pan tajemník požádal senátory, aby stížnosti ohledně menzy předávali přímo jemu, na            
připomínky vedení ředitelka KaM reaguje. Problémem je prostorové omezení, kdy FSI je            
ochotná podílet se na případné reorganizaci, a dále výběr vedoucího pracovníka. 
Na dotaz Ing. Konečné týkající se dopsání hodnocení F za neabsolvované nepovinné            
předměty a jejich počítání do VSP odpověděl Ing. Bednář, že po diskuzi s prorektorem              
pro studijní záležitosti se vedení FSI rozhodlo nepočítat toto hodnocení do VSP, v             
současné době se rozhoduje o technickém řešení. 
Na dotaz ohledně doplacení zvýšeného stipendia pro doktorandy odpověděl prof. Křupka,           
že stipendia budou vyplacena začátkem prosince, nemůžou však být vyplacena          
studentům, kteří v té době budou mít studium již ukončené. Pan děkan upozornil, že se               
jedná o navýšení za leden, ostatní stipendia navýšena byla - k úpravě došlo okamžitě po               
obdržení finančních prostředků. Prof. Křupka se bude problémem nadále zabývat. 
Mgr. Vašík upozornil na problematický přístup ke sportovištím. 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
Verifikoval:   
předseda AS FSI          předseda SK AS FSI  
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.         Bc. Petra Kosová  
 
 
 
 
 
 
zapsal: Brigita Rohovská 
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